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یک فوتی و ۴۹ مبتلای جدید کرونا 
در کشور طی ۲۴ ساعت 

بنابر اعلام وزارت بهداشت، در یک شبانه روز ۴۹ بیمار کووید- ۱۹ در کشور 
شناســایی شدند و متاســفانه در این بازه زمانی یک نفر نیز جان خود را از 
دست داد.به گزارش ایسنا، از روز ۲3 دی ماه تا روز ۲۴ دی ماه ۱۴۰۱ و بر 
اســاس معیارهای قطعی تشخیصی، ۴۹ بیمار جدید مبتلا به کووید-۱۹ در 
کشور شناســایی و ۲۵ نفر از آنها بستری شدند.مجموع بیماران کووید-۱۹ 
در کشــور به ۷ میلیــون و ۵۶۲ هزار و ۴۹۵ نفر رسید.متاســفانه در طول 
۲۴ ســاعت، یک نفر از بیماران کووید-۱۹ در کشــور جان خود را از دست 
داد و مجمــوع جان باختگان این بیماری، به ۱۴۴ هزار و ۷۲۴ نفر رســید.
خوشبختانه تا روز ۲۴ دی ماه ۷ میلیون و 33۶ هزار و ۶۹۱ نفر از بیماران، 

بهبود یافته و یا از بیمارستانها ترخیص شده اند.
۱۷۵ نفر از بیمــاران مبتلا به کووید-۱۹ در بخش هــای مراقبت های ویژه 
بیمارســتان ها تحت مراقبت قرار دارند.تا روز ۲۴ دی ماه ۵۴ میلیون و ۸۷۶ 
هزار و ۱۵۵ آزمایش تشــخیص کووید-۱۹ نیز در کشــور انجام شده است.
همچنیــن تا روز ۲۴ دی ماه ۶۵ میلیون و ۱۶۷ هــزار و ۹۸۸ نفر دوز اول، 
۵۸ میلیــون و ۵۷3 هزار و ۷3۲ نفــر دوز دوم و 3۱ میلیون و ۵۴۴ هزار و 
3۲۷ نفر نیز دوز ســوم و بالاتر واکســن کرونا را در کشور تزریق کرده اند و 
مجموع واکسن های تزریق شده در کشور به ۱۵۵ میلیون و ۲۸۶ هزار و ۴۷ 

دوز رسید.
در یک شــبانه روز ۴ هزار و ۲۱۰ دوز واکســن کرونا در کشور تزریق شده 
اســت. همچنین در حال حاضر هیچ شهرســتانی در وضعیت قرمز نیست، 
۱۲ شهرســتان در وضعیت نارنجی، ۱۴3 شهرستان در وضعیت زرد و ۲۹3 

شهرستان در وضعیت آبی قرار دارند.

»گاز مدارسِ« تهران قطع نمی شود
بر اساس اطلاعیه منتشره آموزش و پرورش تهران؛ با هماهنگی انجام شده با 
استانداری تهران و به جهت رفاه سرایداران و خانواده آنها و نیز آمادگی برای 
برگزاری آزمون نهایی پایه دوازدهم، گاز مدارس قطع نخواهد شد.به گزارش 
ایسنا، در این اطلاعیه ضمن تاکید بر لزوم صرفه جویی حداکثری در مصرف 
گاز آمده اســت: سامانه گرمایشــی محیط اداری و آموزشی در صورتی که 
عایق بندی مناســب انجام شده یا مواد ضد یخ در لوله ها وجود دارد، خاموش 
شود و در غیر این صورت در کمترین دمای ممکنه قرار گیرد تا از یخ زدگی 
لوله ها جلوگیری شود.در این اطلاعیه آمده است که این دستور به فرمانداران 
استان تهران ابلاغ شــده و همچنین خواسته شده در محیط سرایداری هم 

حداکثر صرفه جویی انجام شود.

برف و کولاک در تهران 
اداره کل هواشناســی استان تهران از بارش برف و کولاک تا امروز )۲۵ دی 
ماه( و ثبت دمای انجماد در همه ایستگاه های هواشناسی خبر داد.به گزارش 
ایسنا، با بررسی نقشه های هواشناسی تصاویر ماهواره ای و خروجی مدل های 
پیش یابی عددی از روز دوشــنبه )۲۶ دی( به دلیل سکون نسبی جو و عدم 
وزش بــاد قابل ملاحظه روند افزایش آلاینده هــا و کاهش کیفیت هوا را تا 
انتهای هفته در مناطق پرتردد شــهری پرجمعیت و صنعتی استان خواهیم 
داشت.  به لحاظ دمایی همچنان تا یکشنبه هوای سرد ماندگار خواهد بود و 

از فردا روند تدریجی افزایش دما پیش بینی می شود.
 آســمان تهران امروز )۲۵ دی ( ابری در بعضی ساعت ها بارش برف و گاهی 
وزش باد با حداقل دمای 3- و حداکثر دمای ۲ درجه سانتیگراد و طی  فردا 
)۲۶ دی ( قسمتی ابری و گاهی وزش باد با حداقل دمای ۲- و حداکثر دمای 

۵ درجه سانتیگراد پیش بینی می شود.

کارت ورود به جلسه آزمون سراسری ۱۴۰۲
 منتشر شد

کارت ورود به جلسه نوبت اول کنکور سراسری ۱۴۰۲، زودتر از موعد اعلام 
شده در سایت ســازمان سنجش آموزش کشور منتشر شد. به گزارش ایلنا، 
بر این اســاس، داوطلبان شــرکت در مرحله اول بــرای دریافت کارت ورود 
به جلســه می توانند به پایگاه اطلاع رسانی ســازمان سنجش مراجعه کنند. 
داوطلبان تا پایان روز ۲۸ دی فرصت دارند که نسبت به دریافت کارت ورود 

به جلسه خود اقدام کنند. 
داوطلبــان کنکــور ۱۴۰۲ می توانند نکات مهم مربوط بــه ثبت نام را اینجا 
مشــاهده کنند.پیش از این اعلام شده بود که توزیع کارت از امروز ۲۵ دی 

آغاز می شود.

روزانه ۵۰۰ تن پسماند از میادین میوه و تره بار تهران 
جمع آوری می شود

مدیرعامل سازمان مدیریت پسماند شهرداری تهران گفت: روزانه بین ۴۵۰ 
تا ۵۰۰ تن پسماند از میادین میوه و تره بار به سایت تفکیک منتقل می شود.
به گزارش ایلنا رضا شرفی با بیان اینکه جمع آوری پسماند از میادین میوه و 
تره بار آغاز شده است، اظهار کرد: جمع آوری این پسماند در حال انجام است 

و سایتی نیز برای هدایت پسماند میادین اختصاص یافته است.
مدیرعامل ســازمان مدیریت پسماند شــهرداری تهران با اعلام اینکه جمع 
آوری و هدایت پســماند میادین میوه و تره بار در مراحل ابتدایی قرار دارد، 
یادآور شد: حمل پسماندهای کشــاورزی و انتقال آن به سایت موردنظر در 
حال انجام اســت.وی همچنین تصریح کرد: در حال حاضر، روزانه بین ۴۵۰ 
تا ۵۰۰ تن پسماند از میادین میوه و تره بار سطح شهر تهران برای تفکیک و 

تبدیل به کمپوست منتقل می شود.
گفتنی اســت؛ پیــش از انتقال پســماند جهت تفکیک، پســماندهای تر و 
کشــاورزی میادین میوه و تره بار توســط خودروهای حمل بار زباله خدمات 
شهری به همراه دیگر زباله ها و پسماند خانگی وارد آرادکوه می شد و تفکیکی 

صورت نمی گرفت.

اجرای ٣ پروژه محیط زیستی 
با محوریت زنان و خانواده در سال آینده

سرپرست اداره کل محیط زیست و توسعه پایدار شهرداری تهران با اشاره به 
نقش پررنگ و حیاتی زنان در چگونگی بهره برداری و توســعه محیط زیست 
از اجرای ســه عنوان پروژه محیط زیستی در سال ۱۴۰۲ با محوریت زنان و 

خانواده خبر داد.
به گزارش ایسنا حلیا سادات حسینی با بیان این مطلب گفت: از آنجایی که 
دامان مادر اولین مدرســه ای اســت که هر کودک علاوه بر الفبای عشق و با 
خوب و بد زندگی آشنا می شود پس مبالغه نیست که بگوییم زنان می توانند 
مســیر بسیاری از رفتارهای پرخطر ضد محیط  زیســت را تغییر دهند زیرا 
دامنه تأثیرگذاری آنان کل اجتماع را در برمی گیرد بنابراین بجاســت که به 

فعالیت های محیط زیستی آنان توجه ویژه ای شود.
وی با اشــاره به اینکه حفاظت از محیط زیســت به همان اندازه که وظیفه 
دولت هاســت، نیازمند کمک، همیاری، مشارکت آگاهانه و همه جانبه مردم 
نیزهســت به نقش پررنگ و حیاتی زنان در چگونگی بهره برداری و توســعه 

محیط زیست تاکید کرد.
حســینی با بیان اینکه این اداره کل در جلســات کارگروه تخصصی معاونت 
خدمات شهری و محیط  زیست متشکل از نمایندگان ادارات کل و سازمان ها 
و شرکت های زیر مجموعه حضور مستمر داشته است، اظهارکرد: با هماهنگی 
اداره کل  امور بانوان معاونت امور اجتماعی و فرهنگی برگزاری ســه عنوان 
پروژه محیط زیســتی در سال ۱۴۰۲ در دستور کار اداره کل محیط زیست 

و توسعه پایدار قرار دارد.
به گزارش روابط عمومی اداره کل محیط زیســت و توسعه پایدار شهرداری 
تهران سرپرست اداره محیط زیست و توسعه پایدار شهرداری تهران برگزاری 
مســابقه »خانواده محیط زیســتی «، برگزاری دوره آموزش مفاهیم محیط 
زیســتی مختص خانواده و برگزاری رویداد بزرگ محیط زیســت شهری و 
خانواده و اهدای نشان ساختمان دوستدار محیط زیست را سه عنوان پروژه 
پیشــنهادی اداره کل محیط زیســت و توسعه پایدار برشــمرد و اظهارکرد: 
مدیریت مصرف آب در خانه، مدیریت مصرف انرژی، مدیریت تولید پسماند 
و پردازش خانگی و مشارکت در نظارت بر محیط زیست محله و مطالبه گری 
چهارعنوان موضوعی آموزش برای خانواده هاست که طی هماهنگی با مناطق 

۲۲ گانه به منظور نهادینه کردن آموخته ها در زندگی برگزار می شود.

اخبار کوتاه
فیش حقوقی دختر دهه هشتادی عضو شورای شهر و چند سوال

پرداخت حقوق بالا به دختر عضو شورای شهر تهران قابل پذیرش نیست

عضو کمیته علمی کشوری مقابله با کرونا اعلام کرد

پیکِ موج هشتم کرونا احتمالا در بهمن  ماه

آماده باش کامل مدیریت بحران برای موج برف و سرما در تهران

 غافلگیری دستگاه ها قابل توجیه نیست

توضیح بهزیستی درخصوص حذف ردیف 
بودجه قانون حمایت از معلولان در لایحه بودجه ۱۴۰۲

 چند روزی با انتشار فیش حقوقی دختر یکی 
از اعضای شورای شهر تهران، حواشی جدیدی 
پیرامون ساختمان شیشه ای شورا ایجاد شده 
است، بکار گیری دختر این عضو شورای شهر با 
حقوق چند ده میلیون تومانی در حالی است که 
اعضای شورای شهر چندی پیش مصوبه تعارض 
منافع را تصویب کردند.به گزارش ایسنا،  بعد از 
انتشــار اخباری مبنی بر  انتصاب همسر عضو 
فعلی شورای شهر تهران و انتشار حکم جذب 
عضو شورای شهر فعلی در شهرداری تهران، به 
تازگی فیش حقوقی دختر ۲۰ ســاله یکی از 
اعضای شورای شهر تهران در کانال های خبری 
منتشــر شد. بر اســاس تصاویری که از فیش 
حقوقــی ماه آذر وی و صفحه شناســنامه اش 
منتشر شــده، میزان حقوق دریافتی او در این 
ماه، بیش از  ۲۶ میلیون تومان اســت، این در 
حالی است که اعضای شورای ششم در روزهای 
اولی که به صندلی های سبز شورا تکیه دادند، 
مصوبه تعارض منافع را که دردوره پنجم شورای 
شهرتصویب شده بود را اصلاح کرده و اعضای 
شــورای شهر را نیز مشمول این مصوبه کردند 
بگونه ای که بر اساس مصوبه اعضا به کارگیری 
بســتگان اعضای شورای شــهر در طی دوره 
مسئولیتشان در شهرداری و واحدهای تابعه و 
شورای شهر ممنوع است!با گذشت چند روز از 
انتشار این فیش حقوقی و سکوت عضو شورای 
شهر در مورد بکارگیری دخترش در شورا  آنهم 
با حقوق چند ده میلیون تومانی، بالاخره مهدی 
چمران رئیس شــورای اسلامی شهر تهران در 
گفــت و گویی اعلام کرد که  کســی که عضو 
شورای شهر  می شود، می توانند رییس دفترش 
را با خودش بیاورد. این عضو شورا هم دخترش 
را برای این کار با خود به شــورای شــهر آورد.
وی در مورد مبلغ بالای فیش حقوقی منتشــر 
شــده از  دختر این عضو با بیان اینکه به دلیل 
اینکــه رییس دفتر یک ســری وظایف خاص 
دارد جایگاهش بالاتر از یک کارمند اســت، اما  
براساس تصمیمات گرفته شده  فیش حقوقی 
این خانم ماه آینده اصلاح می شود و بر اساس 
جدولی که در شــورا وجود دارد باید حقوق و 
مزایا دریافت کند. اعلام می کند: امسال حقوق 
نیروهای قراردادی شهرداری افزایش خوبی بر 
اساس قانون کار پیدا کرد که این افراد هم چون 
قرارداد خدمات اداری شهر داشتند شامل این 
افزایش حقوق شدند اما افرادی که مسوول دفتر 
هستند حدود ۱۵ تا ۱۶ میلیون حقوق دریافت 
می کنند و وقتی این خبــر را دیدم موضوع را 
پیگیری کردم و گفتنــد این فرد حقوق عقب 
افتاده داشته و به همین دلیل این  میزان حقوق 
را دریافت کرده است. حالا چرا حقوق این فرد 
عقب افتاده داشته، باید این موضوع هم  بررسی 
شــود.وی با تاکید بر اینکه این افراد کارمندان 
موقت هســتند و بعد از ۴ سال باید بروند، اما 
اگر عضو جدید شــورا بخواهند می تواند از آنها 
اســتفاده کنند و یا اگر بخواهنــد این افراد به 

شهرداری بروند باید مراحلی مثل دادن امتحان 
و ... را طــی کنند، می گویــد: بنده و  برخی از 
اعضای شــورای شهر با خودمان  مسوول دفتر 
نیاوردیم و از نیروهای شــورا استفاده کردیم.با 
وجود واکنش رئیس شورای شهر به این موضوع 
اما عضو شورا که رئیس کمیسیون فرهنگی و 
اجتماعی شورا نیز هست به تماس های تلفنی 
خبرنگار ایسنا، پیرامون شــفاف سازی از این 
موضوع پاســخ نداد و نهایتا رابط رسانه ای این 
عضو به جای او به ابهامات پاسخ داد و مصطفی 
خدابخشــی با اشــاره به حواشــی ایجاد شده 
پیرامون اســتخدام یکی از نزدیکان این عضو 
شورا در مجموعه شــورای اسلامی شهر تهران 
اظهار کرد: متاسفانه عدم آگاهی برخی از افراد 
نســبت به قوانین داخلی شورا و آئین نامه های 
جاری آن باعث شده تا نوعی رفتار هیجانی که 
هیچ سنخیتی با فضای حرفه ای رسانه ندارد، 
شکل گرفته و اظهار نظرهایی یکجانبه و دور از 
واقعیت فضا را غبارآلود کند.وی ادامه می دهد: 
متاسفانه از ســال ها پیش فضایی در اتمسفر 
رســانه ای مدیریت شــهری ایجاد شده که به 
هیچ عنوان مبتنی بر اصول حرفه ای رســانه 
و اطلاع رســانی دقیق نیست و همین موضوع 
باعث گردیده تا هر از چندگاهی برخی از افراد 
که خود را دارای کانال های خبری می داند اقدام 
به خودنمایی کرده و دســت به انتشار اخباری 
بزنند که بخش کوچکی از آنها درست است.وی 
در ادامه توضیحات خود اظهار کرده است که بر 
اساس آئین نامه های داخلی شورای شهر تهران 
هر نماینده با ورود به مجموعه شــورا می تواند 
یک نفر مســئول دفتر و یــک راننده را جذب 
نماید که مورد وثوق و اعتماد کامل عضو باشد، 
هیچ منعی هم برای جذب این افراد از بین اقوام 

و نزدیکان عضو وجود ندارد.
این مشــاور رسانه ای عضو شورای شهر تهران 
با بیان اینکه افراد به عنوان مســئول دفتر در 

هرکــدام از دفاتر علاوه بر آشــنایی به اصول 
دفتری و کامپیوتری، باید امین و بســیار قابل 
اعتماد باشند، گفت:  امانت داری و اعتماد رکن 
اصلی انتخاب افراد به عنوان مسئول دفتر است 
و دفاتر نمایندگان یکی از حســاس ترین نقاط 
فعالیتی در شــورای شــهر به حساب می آید، 
لذا ضروری اســت تا افــرادی در این حوزه به 
کارگیری شوند که ضمن برخورداری از حفاظت 
گفتاری تمایلی به اســتفاده از جایگاه موجود 
برای رسیدن به مقاصد شخصی نداشته باشند.

وی تاکید می کند: به همین دلیل اعضای شورا 
همواره امین تریــن و نزدیکترین افراد به خود 
را برای مســئول دفتری انتخــاب می کردند و 
انتخاب افرادی همچون اقوام و نزدیکان درجه 
یک اعضا در ادوار گذشته به همین منظور بوده 
اســت. لذا حضور دختر خانــم معدنی پور در 
جایگاه مســئول دفتری موضوع جدید و خارج 
از قائــده و قانون نبوده اســت.هرچند که این 
مســئله به دلیل آئین نامه داخلی شورا ربطی 
به مصوبه تعــارض منافع ندارد، ولی از آنجایی 
که این انتخاب در ابتدای دوره صورت گرفته و 
اضافه شدن آیتم های جدید به مصوبه تعارض 
منافع چنــد ماه بعد از شــروع دوره مدیریت 
شهری ششم صورت گرفت و به تصویب رسید، 
از نظر مصوبه فوق نیز هیچگونه منعی ندارد.وی 
با اشاره به فیش حقوقی منتشر شده از مسئول 
دفتر عضو شورای اسلامی شــهر تهران گفت: 
حقــوق پرداختی تمامی کارکنان در شــورای 
اسلامی شهر تهران براســاس نظام اداری شورا 
بوده و توسط امور اداری شورا نظارت و کنترل 
می شود. حقوق مســئولین دفاتر تمام اعضا به 
عنوان نیروهای دبیرخانه نیز بصورت یکســان 
و براســاس نظام اداری شــورا می باشد و هیچ 
کدام از اعضای شــورای شهر در این خصوص 
دخل و تصرفی ندارند.به گزارش ایسنا، با اینکه 
رابط رسانه ای این عضو شورای شهر تهران در 

مصاحبه اش عملا مبلغ منتشره در کانال های 
خبری را تایید می کند و جذب دختر این  عضو 
را یک قاعده می داند  اما جای ســوال است که 
این اعضای شورای شــهر که با شعار مبارزه با 
رانت وارد ساختمان شورا شدند و حتی  چندی 
پیــش منتقد حضور داماد شــهردار تهران در 
پســت های مدیریتی  بودند، چرا امروز همان 
روش را انتخاب کــرده و یکی از آنها دخترش 
را در پســتی به کار گرفتــه و مابقی اعضا نیز 
سکوت کردند؟همچنین این  عدد حقوق هیچ 
تناسبی با توانایی ها و جایگاه یک مسئول دفتر 
که ویژگی اصلی آن صرفا معتمد بودن اســت؛ 
ندارد و جای سوال است که عضو شورای شهر 
که چند ســال مدیر کل بود و در سوابق خود 
شــهرداری یک منطقه را نیــز دارد، آیا غیر از 
اقــوام درجه یک، فرد مــورد اعتماد دیگری را 
نمی شناســد و دایره اطرافیانش محدود هست 

که مجبور به انتخاب دخترش شده است؟
 به گزارش ایسنا، با اینکه مهدی چمران اعلام 
کرده که بعد از پایــان دوره این افرادی که به 
واســطه حضور عضو شورا وارد مجموعه شدند 
باید شــورا را ترک کنند اما تجربه و شــواهد 
نشــان داده است که معمولا این افراد یا جذب 
مجموعه شورا شده و یا وارد شهرداری می شوند 
و این در حالی اســت که بارها و بارها مدیران 
شــهری از انبوه نیروی انسانی در شهرداری  و 

شورا گلایه کرده اند.
همچنین  ناصر امانی، عضو شورای شهر تهران 
ضمــن تایید پرداخت حقــوق 33میلیونی به 
دختر یک عضو شــورای شهر گفت: شخصا با 
انتصاب بستگان اعضای شــورا در سمت های 
مدیریتی مخالفم و معتقــدم پرداخت حقوق 
بالا به دختر یکی از اعضای شورای شهر تهران 
قابل پذیرش نیســت.به گزارش خبرنگار ایلنا، 
امانی، گفت: همان طور که آقای چمران، رئیس 
محترم شورای شهر این مساله را تایید کرده اند، 

موضــوع پرداخت حقوق حــدودا 33 میلیون 
تومانــی در یک ماه به دختر یکــی از اعضای 
شــورای شــهر تهران، صحت دارد و این مبلغ 
به حســاب ایشان واریز شده است. البته ظاهرا 
ایشان معوقه ای را از قبل داشته و قرار است از 
دی ماه فیش حقوقی ایشان اصلاح شود.امانی 
ادامه داد: ایشان کارمند دبیرخانه شورای شهر 
تهران نیست، بلکه در دفتر کمیسیون فرهنگی 
و اجتماعی شورای شهر تهران مسئولیت دارد. 
براســاس اظهارات آقای چمران، حقوق ماهانه 
این شخص 33 میلیون تومان نیست، بلکه در 
حدود ۱۵ تا ۱۶ میلیون تومان است. البته رقم 
پایه حقوق ایشان از این مقدار هم پایین تر است، 
اما با توجه به حق مسئولیت و سایر مواردی که 
به عنوان مســئول دفتر به فیش حقوقی این 
شــخص اضافه می شود، دریافتی ایشان به این 
مقدار می رسد. وی با تاکید بر این که پرداخت 
حقوق بالا به دختر یکی از اعضای شورای شهر 
تهران قابل پذیرش نیست، عنوان کرد: شخصا 
پرداخت چنین حقوق به شــخص منتسب به 
یکی از اعضای شــورای شهر را تایید نمی کنم 
و کاملا با انتصاب بستگان اعضای شورای شهر 
در ســمتی مانند مسئول دفتر مخالفم. در این 
میان ســوال مهم دیگر افکار عمومی این است 
که صرف نظر از این که مسئول دفتر یک عضو 
شورا جزو بستگان او محسوب می شود یا خیر، 
چرا باید مســئول دفتر یک عضو شورای شهر 
تهران، با توجه به این که بسیاری از کارمندان 
ســایر نهادها ارقامی پایین تر از ایــن مقدار را 
دریافــت می کننــد، بین ۱۵ تــا ۱۶ میلیون 
تومان حقوق پرداخت کند؟! امانی در پاســخ 
به این سوال به خبرنگار ایلنا گفت: حقوقی که 
کارمندان شورای شهر تهران دریافت می کنند، 
بســته به ســنوات خدمت، جایگاه شــغلی، 
تحصیلات، اضافه کاری و ... آنها متغیر اســت 
و نمی توان گفت الزاما پرداخت چنین حقوقی 
صحیح اســت یا خیر، زیرا باید حقوق هر فرد 
را در جایگاه و موقعیت خودش بررســی کنیم.  
عضو شورای شهر تهران ادامه داد: در زمانی که 
مصوبه »مدیریت تعارض منافع در شــهرداری 
تهران« در دوره فعلی شــورای شهر در صحن 
شورا بررســی می شد، شخصا تاکید کردم باید 
ایــن مصوبه را به نحوی اصلاح کنیم که عطف 
به ماسبق بشود، ولی سایر دوستان در شورای 
شهر به این پیشنهاد توجه نکردند. ظاهرا شروع 
قرارداد دختر عضو شــورای شــهر نیز مربوط 
به قبــل از زمان تصویب این مصوبه اســت و 
بنابراین انتصاب این شخص در دفتر کمیسیون 
فرهنگی و اجتماعی شورا غیرقانونی محسوب 
نمی شود. وی در پایان تصریح کرد: با وجود این 
که انتصاب این شخص غیرقانونی نیست، ولی 
بهتر است اعضای شــورای شهر تهران چنین 
انتصاباتــی را انجام ندهند و از بســتگان خود 
در سمت های مدیریتی شورا استفاده نکنند و 

شخصا با چنین اقداماتی مخالفم.

عضو کمیته علمی کشوری مقابله با کرونا با تاکید بر اینکه به 
دلیل ماهیت کرونا هیچ گاه نمی توان پیش بینی ۱۰۰ درصدی 
از آن داشــت، گفت: اما با مشــاهده روند بیماری در سایر 
کشورها، به نظر می رسد پیک  موج هشتم در ایران، احتمالا 
بهمن ماه رخ می دهد.دکتر حمیــد عمادی در گفت وگو با 
ایسنا، درباره مراجعات کرونایی فعلی به بیمارستان ها، گفت: 
بیماران دو دسته هستند؛ دســته اول جوانانی هستند که 
بدون ســابقه بیماری زمینه ای به کرونا مبتلا شــدند که با 
ســردرد، گلودرد،  آبریزش بینی و یا علائم گوارشــی به ما 
مراجعه می کنند. البته این علائم مشــابه سایر ویروس های 
تنفسی نظیر ســرماخوردگی، آنفلوآنزا و... است که به آنها 
توصیه می کنیم چند روزی در خانه بمانند و استراحت کنند. 
نکته مهم این اســت که این دسته از مبتلایان جوان، حتما 
طی مدتی که علامت دارند در خانه بمانند و از خود مراقبت 
کنند تا بهبود یابند و با بهانه اینکه تنها سرماخوردگی دارند 
به دید و بازدید افراد مســن و ســالمندان نروند.وی افزود: 
دســته دوم مراجعات به ما، افراد مسن،  بیماران زمینه ای، 
افرادی با ضعف سیستم ایمنی و... هستند که به کرونا مبتلا 
می شوند و به واسطه شرایط زمینه ای مانند زمانی که کرونا 
شدت زیادی داشت،  درگیری ریوی پیدا می کنند که شاید 

حتی لازم باشد آنها را در بیمارستان بستری کنیم. 

در حال حاضر عمده بیمارانی که بســتری می شــوند افراد 
دارای بیماری هــای زمینه ای هســتند. این افراد معمولا به 
واســطه بچه ها و نوه های خود کــه احتمالا آنها نوع خفیف 
بیمــاری را گرفته اند،  بــه کرونا مبتلا می شــوند. معمولا 
مرگ ومیر ناشــی از کرونا هم در این گــروه از بیماران رخ 
می دهد.عمادی درباره طول دوره انتقال بیماری از فرد بیمار 
به سایرین را پنج تا هفت روز اعلام کرد و گفت: به عبارتی 
اگر کسی علائم سرماخوردگی دارد باید در خانه بماند و به 

مهمانی،  سرکار و... نرود.
او در خصوص پروتکل درمانــی کرونا، بیان کرد: همچنان 
دستورالعمل کشوری درمان مشابه گذشته است و تغییری 
نداشته ایم؛ زیرا داروی جدیدی برای درمان ارایه نشده است. 
رمدســیویر درمانی هنوز هم درمان بسیار موثری است که 
در بیماران زمینه ای باید انجام شود. البته در موج های قبلی 
پروتکل تزریــق پنج روزه بود )تزریق ۶ دز رمدســیویر به 
صــورت دو دُز روز اول و مابقی در ســایر روزها( اما اکنون 
تزریــق 3 روزه ) تزریــق ۴ دز به صــورت روز اول دو دُز و 
روزهای بعد تک دُز( انجام می شود.  مدیر گروه بیماری های 
عفونی دانشگاه علوم پزشکی تهران درباره پیش بینی از روند 
بیماری طی روزهای آتی، بیان کرد: کرونا طی ســه ســال 
گذشــته ثابت کرده اســت که نمی توان پیش بینی دقیقی 

از آن داشــت اما با نگاه به روند بیماری در ســایر کشورها، 
تصور می کنم این موج بیماری طی هشــت هفته فروکش 
کند. در واقــع اگر اکنون در هفته هــای ابتدایی آغاز موج 
باشــیم احتمالا تا اواسط اسفند ماه موج به اتمام برسد ولی 
با این محاســبات احتمالا اوج یا پیک بیماری در بهمن ماه 
خواهد بود. البته همانطــور که ذکر کردم این صحبت یک 
پیش بینی ۱۰۰ درصدی نیســت؛ چرا که کرونا می تواند با 
غافلگیری هم پیش برود. وی با اشاره به اینکه افتراق علائم 
کرونا از سایر ویروس های تنفسی مانند RSV، آنفلوآنزا و... 
مشکل است، تصریح کرد: البته حتی اگر بیمار با هزینه های 
بیشــتر آزمایش تخصصی انجام دهد که به شکل دقیق از 
نوع ویروسی که به آن مبتلا شــده است، آگاه شود، بازهم 
تفاوتی به حــال او نمی کند؛ چراکه ما در برخورد با هر نوع 
بیماری ویروسی تنفسی به بیمار می گوییم در خانه بماند و 
استراحت کند و ســعی کند درمان حمایتی دریافت کند؛ 
مگر اینکه جزو دسته دوم بیماران باشد که سن بالایی دارد 
یا دچار بیماری زمینه ای است که در این صورت حتما باید 
زیر نظر پزشک باشد.وی افزود: نکته مهم این است که بیمار 
نباید خود را خسته کند. کار سنگین، بی خوابی و گرسنگی 
حتی در افراد جوان و فاقد بیماری زمینه ای سبب می شود تا 
کرونا یا سایر بیماری های تنفسی آنها را در معرض خطر قرار 

دهد. کســی که علائم مشابه به سرماخوردگی دارد باید در 
خانه بماند تا اســتراحت کند که هم خودش سریع تر بهبود 
یابد و هم ســایرین را به ویروس آلوده نکند. اعیاد ماه رجب 
و شعبان پیش رو هستند و احتمالا مهمانی ها و عروسی ها 
بیشتر شــود؛ اما نباید اگر بیمار هســتیم در این مجالس 
شــرکت کنیم تا بیماری خود را به بقیــه انتقال دهیم.  او 
 ،XBB و BQ۱ درباره تاثیر تزریق واکســن بر سویه های
توضیح داد: در ساختار این سویه ها تفاوت های چشمگیری 
پدید آمده اســت؛ به گونه ای که برخی صاحب نظران اعلام 
می کنند این ســویه ها دیگر sars covid_۲ نیستند و به 
sars covid_3 تبدیل شــده اند. طبیعتا تغییر ویروس تا 
این اندازه ممکن است سبب شود واکسنی که ما قبلا ساخته 
بودیم در مقابل این ها پوشش پیشگیری خیلی بالایی نداشته 
باشد، اما این به معنای عدم کارایی واکسن ها نیست. فرض 
کنید یک دزد با اسلحه گرم به خانه شما آمده است و شما 
می خواهید از خود دفاع کنید؛ هرچند که شــاید در دست 
داشــتن یک چوب به تنهایی در مقابل تفنگ کفایت نکند 
اما حداقل شما از تنها ســلاح دفاعی موجود خود استفاده 
کرده اید. سلاح فعلی نه تنها در ایران بلکه در جهان همین 
واکسن ها هستند و تزریق این  واکسن ها سطح ایمنی افراد را 

افزایش داده و جلوی مرگ و میر را می گیرد.

مدیرکل مدیریت بحران اســتان تهران با اشــاره به آغاز 
فعالیت سامانه بارشی برف در این استان گفت: اخطارهای 
لازم برای انجام اقدامات پیشگیرانه برای عبور و مرور ایمن 
به دستگاه های اجرایی صادر شده و در این زمینه قصوری 
پذیرفتنی نیســت.  به گزارش ایســنا، حامد یزدی مهر با 
اشــاره به صدور هشــدار نارنجی هواشناسی مبنی بر آغاز 
فعالیت ســامانه بارشــی برف در استان تهران گفت: طبق 
پیش بینی های صورت گرفته فعالیت این سامانه بارشی از 
پایــان دیروز آغاز و تا پایان امروز ۲۵ دی ماه ادامه خواهد 
یافت.یزدی مهر بــا تاکید بر اینکه با پیش بینی های انجام 

شــده غافلگیری دســتگاه های اجرایی قابل توجیه نیست 
گفت: طبق هشــدار صادر شده از ســوی مدیریت بحران 
به دســتگاه های اجرایی و خدمات رسان از همه شهرداران، 
بخشــداران  و فرمانــداران می خواهیم تمهیــدات لازم را 

بیاندیشند.  
مدیرکل مدیریت بحران اســتان تهــران بر انجام عملیات 
شن و نمک پاشی در محورهای مواصلاتی، جاده ها و معابر 
اســتان تاکید کرد و گفت: ضروری اســت که شهرداران 
مناطق ۲۲گانه اســتان تهران نیز نسبت به رصد و پایش 
محورهای داخلی شهرها برای عبور و مرور ایمن خودروها 

اقدامات پیشــگیرانه را انجام دهند چــرا که قصور در این 
خصــوص پذیرفتنی نخواهد بــود.  وی افزود: طبق پیش 
بینی هــا پــس از بارش بــرف ماندگاری یــخ و لغزندگی 
معابر مورد انتظار اســت که با تمهیــدات و انجام اقدامات 
پیشگیرانه توســط دهیاری ها، بخشداری ها و شهرداری ها 
و فرمانداری هــای اســتان به خصوص در نیمه شــمالی 
و ارتفاعــات از بار حوادث احتمالی کاســته خواهد شــد.  
مدیرکل مدیریت بحران اســتان تهــران در ادامه بر لزوم 
صرفــه جویــی در منابع انرژی به خصــوص گاز در فصل 
زمستان تاکید کرد و گفت: با توجه به تمهیدات اندیشیده 

شــده و تعطیلی های صورت گرفته از مردم همیشه همراه 
می خواهیم حمایت و مشارکت خود را در این زمینه داشته 
باشند و با مصرف حداقلی و مدیریت صحیح امکان استفاده 

از گاز پایدار را برای سایر هموطنان فراهم کنند.
وی همچنین بر ضرورت پرهیز از ســفرهای غیر ضرور و 
آماده باش دستگاه امدادرسان شهری و جاده ای تاکید کرد 
و گفت: با فعالیت ســامانه بارشــی احتمال کاهش دید و 
لغزندگی محورهای کوهستانی وجود دارد، لذا از رانندگان 
میخواهیم ایمنی ســفر را رعایت کنند و حتی المقدور در 

مسیرهای کوهستانی و برف گی  حاضر نشوند.

معاون توسعه مدیریت و منابع سازمان بهزیستی کشوردر 
خصوص برخی اظهارات مبنی بر حذف شدن ردیف بودجه 
قانون حمایــت از حقوق معلولان در لایحه بودجه ســال 

۱۴۰۲ توضیحاتی ارائه کرد.
به گزارش ایســنا، لایحه بودجه سال ۱۴۰۲ در حالی روز 
۲۱ دی ماه توســط دولت ســیزدهم به مجلس شــورای 
اسلامی ارائه شــد که به دنبال آن اظهاراتی مبنی بر اینکه 
دولــت ردیف بودجه قانون حمایت از حقوق معلولان را در 
لایحه بودجه ۱۴۰۲ حذف کرده اســت در فضای مجازی 
مطرح شد.علیرضا انجلاسی، معاون توسعه مدیریت و منابع 
سازمان بهزیستی در این باره به ایسنا توضیح داد و گفت: 

از آنجایــی که در لایحه بودجــه تقدیمی دولت به مجلس 
ارقام به صورت کلی آماده است و با توجه به آن که بودجه 
سازمان از ۱۲ هزار و 3۰۰ میلیارد تومان به ۱۶ هزار و۶۰۰ 
میلیارد تومان در لایحه بودجه ســال آتی رسیده، بنابراین 
می تــوان گفت که اعتبــار قانون حمایــت از حقوق افراد 
دارای معلولیت حذف نشــده و در سر جمع اعتبارات سال 
۱۴۰۱ لحاظ و لایحه بودجه ســال ۱۴۰۲ پیش بینی شده 
است.انجلاســی البته این نکته را هم اضافه کرد که مبلغ 
پیش بینی شــده با نیازهای افراد دارای معلولیت و اجرای 
قانون حمایت از حقوق افراد دارای معلولیت فاصله دارد و 

این موضوع انکارناپذیر است.


